
Do 2 października zagłosuj w
konkursie  projektów  Budżetu
Partycypacyjnego
2 października 2019r mija termin głosowania w kolejnej edycji
konkursu Budżetu Partycypacyjnego ogłoszonego przez Starostwo
Powiatowe w Tarnowskich Górach.

Każdy mieszkaniec powiatu, który ukończył lub ukończy w 2019
roku 18 lat może oddać swój głos na jeden projekt zgłoszony w
ramach Budżetu partycypacyjnego

Zachęcamy  do  zagłosowania  na  Projekt  pn  „Bezpieczniej  na
drodze” zgłoszony przez Sołtysa i Radę Sołecką Zendka. Wygrana
projektu to 178.000zł przeznaczone na budowę chodnika.

Głos na wybrany projekt można oddać online na stronie:
https://budzetpartycypacyjny.tarnogorski.pl/glosowanie-2019/

W celu oddania głosu należy wypełnić interaktywną kartę do
głosowania podając:

imię i nazwisko,
pesel,
adres e-mail,
 adres zamieszkania,
zaakceptować oświadczenia dotyczące przetwarzania swoich
danych osobowych

i zatwierdzić formularz przyciskiem „potwierdź”.

Ważne!!!  Potwierdzenie  oddania  głosu  następuje  poprzez
zatwierdzenie  linku  aktywacyjnego,  przesłanego  na  adres  e-
mail. Jeden adres e-mail może zostać wykorzystany do udziału
w głosowaniu poprzez jednego uprawnionego.
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